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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 21. november 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 113 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 113:
”Vil ministeren arbejde for at alle, uanset sygdom, kan få behandling indenfor 
en rimelig tid? Overvejer ministeren i den forbindelse at hæve fritvalgsrammen
ved næste finanslov, når så mange står på venteliste til behandling på special-
sygehuse?”

Svar:
Det bør hele tiden være sundhedsvæsenets målsætning at arbejde for, at de 
enkelte patienter får behandling i rimelig tid. Det er naturligvis også en mål-
sætning jeg vil arbejde for. 

Med hensyn til overvejelser om, hvad der skal ske ved næste finanslov, så sy-
nes jeg, det er alt for tidligt at komme ind på. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag     /      Tove Kjeldsen
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